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ZAWIADOMIENIE 

 

 
Uprzejmie zawiadamiam, że 17 września 2020 r. o godz. 18.00 (czwartek) w Ośrodku Edukacji 
Kulturalnej „Sadyba” przy ul. Korczyńskiej 6 odbędzie się posiedzenie Komisji Samorządowej  
i Infrastruktury Rady Osiedla „Sadyba” MSM „Energetyka”. 

 
Proponowany porządek obrad: 
 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Samorządowej i Kultury  

z dnia 13 lutego 2020 r.  

3. Zaopiniowanie wniosku Administracji Osiedla Sadyba w sprawie jak niżej: 

 
4. Przyjęcie przez Komisję Samorządową i Infrastruktury stanowisk w sprawach  zgłoszonych 

przez Zarząd MSM „Energetyka” i Administrację Osiedla „Sadyba”, a mianowicie: 

- zawarcia umowy dzierżawy parku Stanisława Dygata na następne lata, 

- zaopiniowana propozycji planu remontów ogólnoosiedlowych na  2021 r. (altany 

śmietnikowe, modernizacja oświetlenia) i wykorzystania na ten cel środków przekazanych 

przez Zarząd MSM Energetyka. 

- ponoszenia przez mieszkańców Osiedla „Sadyba” kosztów opłat za wieczyste 

użytkowanie terenów zajmowanych przez szkołę oraz przedszkole przy ul. PBW, 

- ponoszenia opłat za energię elektryczną pobieraną z Osiedla przez firmę ELART, na jej 

własne potrzeby, 

- dalszego dopłacania do kosztów utrzymania garażu wielostanowiskowego przy ul. 

Konstancińskiej 3, 

- zamknięcia rejonu „A”  Osiedla Sadyba, 

- pawilonów; remontujemy czy inwestujemy (co z działalnością Osiedlowego Zespołu ds. 

Pawilonów)  

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Uprzejmie proszę Członków Komisji Samorządowej i Infrastruktury o przygotowanie propozycji w 

tych sprawach. 

 

Ośrodek Edukacji Kulturalnej Sadyba dysponuje wszystkimi środkami do odkażania pomieszczeń,  

ochraniaczami na buty i termometrem do szybkiego mierzenia temperatury uczestników zebrań w 

Ośrodku.  

 



Oczywiście będziemy przestrzegać nakazów, a mianowicie: maseczki ochronne, dezynfekcja rąk 

lub rękawiczki. 

Będzie również zapewniona możliwość wzięcia zdalnego udziału w tym posiedzeniu w formie 

wideo. 

 

 

Z wyrazami szacunku 

  /-/ Bogdan Szurmak 

 


